
ZAPISNIK 

 

s 21. sjednice Gradskog vijeća Grada Cresa koja je održana 13. prosinca 2023. godine, u Gradskoj 
vijećnici Grada Cresa, s početkom u 17:00 sati.  

Na sjednici je prisutno 10 vijećnika i to predsjednik Robert Kučić te vijećnici: Marčelo 
Damijanjević, Mladen Dragoslavić, Marko Kaštelan, Iva Krivičić Miočić, Damir Kučić, Erik Mujagić, 
Eđidio Sepčić, Đanino Sučić i Eliana Zec Solina. Odsutni: Lara Bressan Antonina, Natalija Marelić 
Tumaliuan i Roby Orlić.  

Na sjednici su još prisutni: Marko Ferlora, pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela; Karmen 
Surdić Benvin, voditeljica Odsjeka za proračun, financije i računovodstvo (do kraja 4. točke dnevnog 
reda); Petra Didović Brnić, voditeljica Odsjeka za komunalno-stambeni sustav i prostorno planiranje 
(od 7. do 9. točke dnevnog reda); Walter Salković, voditelj Odsjeka za stručne poslove 
Gradonačelnika i Gradskog vijeća; te Luka Vuković Župan, voditelj Odsjeka za imovinsko-pravne, 
opće poslove i javnu nabavu (za 12. točku dnevnog reda). 

Predsjednik Robert Kučić otvorio je 21. sjednicu Gradskog vijeća. 

Jednoglasno je usvojen sljedeći  

Dnevni red: 

Usvajanje zapisnika sa 20. sjednice Gradskog vijeća održane 30. studenoga 2023. godine 

1. Aktualni sat 

2. Prijedlog Odluke o porezima Grada Cresa 

3. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o površinama javne namjene Grada Cresa 

4. Prijedlog Proračuna Grada Cresa za 2024. i projekcije Proračuna za 2025. i 2026. godinu  

- Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Cresa za 2024. godinu 

- Prijedlog Plana raspodjele sredstava spomeničke rente za 2024. godinu 

- Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Grada Cresa za 2024. godinu. 

- Prijedlog Programa javnih potreba u području predškolskog odgoja i obrazovanja na 
području Grada Cresa za 2024. godinu 

- Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Grada Cresa za 2024. godinu. 

- Prijedlog Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih 
zgrada u prostoru na području Grada Cresa u 2024. godini 

- Prijedlog Programa korištenja sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom 

pogodbom, privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom 
poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Cresa u 
2024. godini 

- Prijedlog Programa raspodjele sredstava turističke pristojbe za 2024. godinu 

5. Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu Cresu za 2024. godinu 

6. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Cresu za 2024. godinu 

7. Prijedlog Odluke o redu na pomorskom dobru 

8. Prijedlog Odluke o službenoj iskaznici i odori pomorskog redara 

9. Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja radova 

10. Prijedlog Odluke o mjerilima za naplatu usluga Dječjeg vrtića Girice Cres od roditelja – 
korisnika usluga 

11. Prijedlog odluke o dodjeli javnih priznanja 

12. Prijedlog Zaključka o sklapanju ugovora o osnivanju prava građenja na nekretninama u 
vlasništvu Grada Cresa 
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Jednoglasno je usvojen zapisnik sa 20. sjednice Gradskog vijeća održane 30. studenoga 2023. 

Predsjednik Robert Kučić obavijestio je vijećnike da je vijećnica Lara Bressan Antonina u 
izolaciji te sjednicu prati online, kao i gradonačelnik Marin Gregorović.  

U raspravi su sudjelovali Eliana Zec Solina, Marčelo Damijanjević, Đanino Sučić, Mladen 
Dragoslavić, te Iva Krivičić Miočić koja je predložila pauzu kako bi se konzultirala s ostalim članovima 
Odbora za statutarno-pravna pitanja. 

Predsjednik Robert Kučić u 17:25 odredio je pauzu od 10 minuta kako bi se sastao Odbor za 
statutarno-pravna pitanja. 

Sjednica je nastavljena u 17:43. 

Iva Krivičić Miočić iznijela je stav Odbora da gradonačelnik može pratiti sjednicu online jer je 
imenovao izvjestitelje po točkama dnevnog reda gdje je predlagač, a da vijećnica Lara Bressan 
Antonina, budući da je o svojoj spriječenosti obavijestila predsjednika Vijeća dan ranije, može 
sudjelovati u radu sjednice online.  

 

Ad. 1. 

Đanino Sučić postavio je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. U pismenom odgovoru kojeg sam dobio na pitanja o elektroenergetskom kabelu, a 

odgovorio je HOPS (Hrvatski operater prijenosa sustava energije), ukazuje se da su Cres i Krk 

spojeni visokonaponskim kabelom od 70 kWA te da su oba otoka povezana 

srednjenaponskim kabelom u nadležnosti Elektroprimorja. No, bez obzira na ta dva kabela, 

nedavno je cijelo cresko-lošinjsko otočje bilo bez električne energije veći dio prijepodneva. 

Usto i dalje su prisutna kolebanja napona u zapadnom dijelu naselja Cres. Imamo li više 

informacija što se tu dogodilo i zašto je do toga došlo, te što se čini da se riješe problemi? 

2. Što je s fotonaponskom elektranom Trinket kod Orleca? Promijenio se ministar 

gospodarstva, promijenio se direktor HEP-a pa bi možda bilo dobro pitati nove ljude što 

namjeravaju s Trinketom jer bi Trinket sigurno pomogao tijekom ovakvih momenata prekida 

opskrbe s kopnom. Još me zanima kakva je mogućnost prstena, odnosno spajanja Cresa, 

odnosno Trinketa s Istrom, preko Plomina. Time bi osigurali dodatni izvor i stabilnost 

elektroenergetskog sustava.  

3. U proračunu Primorsko-goranske županije za narednu godinu predviđeno je 250.000 eura za 

stambeno zbrinjavanja zdravstvenih djelatnika u Cresu. Ranije ove godine gradonačelnik mi 

je odgovorio da nitko nije bio bez stana i da nemogućnost rješavanja stambenog pitanja nije 

razlog što nema dovoljno zdravstvenih djelatnika u Cresu. Trenutno opet imamo problem jer 

je jedna liječnica obiteljske medicine otišla, organizirane su zamjene, ali trajnog rješenja još 

uvijek nema. Ujedno, na zadnjoj sjednici, gradonačelnik je bio prilično ljut na vlasnike 

nekretnina koji Gradu nisu htjeli iznajmiti stan za tu namjenu. Zanima me gdje je istina u toj 

cijeloj priči, je li bilo ili nije bilo mogućnosti stambenog zbrinjavanja i kad će se riješiti cijeli 

ovaj problem s liječnicima obiteljske medicina. 

4. Ako me sjećanje ne vara prije više od godine dana na ovom Vijeću obećano je od strane 

gradonačelnika rješavanje pitanja lokacija koje se nenamjenski koriste odnosno nereda u 

prostoru koji je protivan prostorno-planskim odredbama. Zanima me kakvi su rezultati, što 

je postignuto, kada i koje lokacije se namjeravaju riješiti u narednom razdoblju.  

5. Prije dvije godine upozoravao sam na nedostatak dvoranskih kapaciteta za bavljenje 

sportom, posebice dječjih pogona raznih klubova. To sam spominjao u više navrata i na 

ovom Vijeću, a situacija je u međuvremenu eskalirala i dio djece nema adekvatan prostor za 

pripreme za natjecanje i za redovne treninge. Dvorana osnovne škole koju su gradili građani 

ovoga Grada nekima je skoro nedostupna, a neki je koriste gotovo bez ograničenja. Zanima 
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me zašto je to tako, a neki me građani uvjeravaju da je bitna politička struktura upravnih 

tijela klubova. To ne mogu vjerovati i ne mogu to prihvatiti jer se radi o djeci. Možemo li 

zamoliti osnovnu školu za pravedniji raspored termina i kada ćemo konačno početi shvaćati 

da je gradska sportska dvorana nužnost za ovaj Grad?       

Marčelo Damijanjević je postavio sljedeća vijećnička pitanja: 

1. Parkiralište kod igrališta Dari se koristi tijekom cijele godine, a najviše ga koriste stalni 

stanovnici Cresa. Parkiralište je pod naplatom. Stanje na njemu je dosta loše, pogotovo u 

zimskim mjesecima, pun je lokvi vode i nema rasvjete. Budući da se naplaćuje mislim da bi se 

moglo tamponirati da budu malo bolji uvjeti zimi. Drugo parkiralište kod Jadranske obale se 

zimi ne koristi pa nema tih problema. Izmjenama urbanističkog plana tamo će se omogućiti 

neki drugi zahvati pa ne bi bilo zgodno da se rade velika ulaganja nego mislim da bi bilo 

dobro da se malo uredi jer se neki novci tamo prikupljaju pa bi bilo dobro da se i vrate u taj 

parking. 

Mladen Dragoslavić postavio je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. Već nekoliko godina ribarska flota iskrcava ulov u Istri jer se creska luka ne može koristiti kao 
iskrcajna luka za ribu koju oni love. Naši otočani su navikli na kupovinu plave ribe sa 
brodova, a već 2-3 zime nisu u mogućnosti doći do ribe koju ti brodovi love. Ribarnica je 
stalno zatvorena. Mislite li da je to normalno i kad mislite da bi se stvari mogle popraviti? 
Ima li ikakvih naznaka da će creska luka zimi moći biti iskrcajna luka za ribu pošto bi to bila 
win-win situacija i za ribarske brodove kojima je iskrcaj ribe u Istri poprilično skup i za 
lokalno stanovništvo koje tu ribu kupuje. 

2. Kruže priče da od 1.1.2024. kreće cijelu zimu ljetni vozni red. Nažalost, to znači i ljetne tarife. 
Nama otočanima to ništa ne znači, ali sva dostava koja dolazi na otok poskupit će za 30%, a 
zatim sve usluge 40%. Dakle, najvjerojatnije će doći do poskupljenja zbog toga što je taj 
vozni red skuplji. Zašto se to radi?      

Damir Kučić postavio je sljedeća vijećnička pitanja:  

1. Sutra je na dnevnom redu Gradskog vijeća Malog Lošinja izvještaj o spajanju Vodovoda Cres 
Lošinj s Ponikvama, a prošli je tjedan bila na Gradskom vijeću Rijeke odluka o pripajanju 
vodovoda Rijeci. Zanima me kakva je situacija, gdje smo i šta smo. 

Marko Kaštelan postavio je sljedeće vijećničko pitanje:  

1. Je li Županija u 2023. godini uplatila kakav financijski iznos Gradu za pomoć rješavanja 
problema alohtone divljači i je li Grad proslijedio taj iznos lovačkim društvima i udrugama? 
Ako je, o kojem se iznosu radi? 

2. Pozdravljam popravak zgrade Susajde, a pitam Vas imate li plan koje će udruge dobiti te 
prostorije? 

3. Situacija u starom vrtiću je pomalo kritična pa kada planirate unutarnju sanaciju, a možda i 
sanirati krovište jer sve propada.  

Lara Bresan Antonina (preko video-veze) postavila je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. Danas na dnevnom redu imamo odluku o redu na pomorskom dobru. Jasno je u toj odluci 
navedeno da kućni ljubimci u more odnosno na plaže mogu samo na mjestima koja su tako 
označena. Prema trenutno dostupnim podacima sa stranica županijske turističke zajednice u 
Cresu su samo tri takve plaže. Primjerice Krk, Rab i Lošinj imaju po 7-10 plaža svaki. Vjerujem 
da je opće poznata činjenica da mnogi naši gosti dolaze na godišnji s kućnim ljubimcima i 
vode ih sa sobom na plaže. Prije skoro dvije godine, gradonačelniče, moj Vas je kolega pitao 
o ovom problemu i od tada do danas nije se ništa promijenilo. Činjenica je da i naši 
stanovnici i gosti s kućnim ljubimcima žele bez neugodnosti imati ljubimce sa sobom na 
plaži, ali je isto tako činjenica da mnogi naši sugrađani i gosti žele biti na plažama gdje nema 
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kućnih ljubimaca. Da bi to bilo moguće trebali bi definirati plaže za kućne ljubimce u više 
naših turističkih mjesta kako bi bili ugodna destinacija i za one koji vole biti na plaži s 
ljubimcima ali i one koji to ne vole. Nije valjda teško napraviti malo reda?  

2. Približava se kraj godine, najave su da će se krajem godine spajati vodoopskrbna poduzeća. 
Što se dešava s tim spajanjem s Krkom?  

3. Na potezu od Kimena do Kovačina niz je hidranata na koje su priključene cijevi koje vodu 
daju prema hotelu i kampu. O čemu se radi? Ima zabrinutih građana koji ne razumiju što se 
dešava. Postoji li kakav problem u vodoopskrbnom sustavu ili voda ide iz hidrantske mreže, 
koju plaćamo iz gradskog proračuna. Ne znam o čemu se tu radi, mogu li dobiti odgovor na 
to? 

Robert Kučić postavio je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. U tijeku je rekonstrukcija ceste D100 između Dragozetića i Porozine. Svi koji putuju tom 

dionicom svjesni su da su radovi i da se mora oprezno voziti i da su mogući zastoji. Međutim, 

cesta od uvale Smrdeće prema Porozini je praktički spremna za asfaltiranje, no najave su da 

će se asfaltirati tek u ožujku. Cesta već sada zbog prometa ima rupa i oštećenja. Vjerujem da 

je skuplje stalno popravljati rupe nego asfaltirati. Možemo li zamoliti ubrzanje dinamike 

barem na tom dijelu ceste kako se vozila ne bi oštećivala? 

2. Posljednjih dana u Valunskom zaljevu plivarice vrše ribolov. Međutim, dobivam informacije 

da se lovi i blizu obale. Je li to točno? Jer ako jest onda to ugrožava riblji fond uz obalu i 

praktički onemogućava našim lokalnim ribarima da i oni ulove koju ribu i ostvare egzistenciju. 

Je li to dozvoljeno? Naravno da ne očekujemo odgovor od Vas, ali molim da pitanje 

proslijedite nadležnim institucijama.  

3. Šternja u Dragozetićima još pušta. Već sam bio postavljao ta pitanja. Obećali ste da ćete se za 

to pobrinuti ove godine i u proračunu. Nažalost, ništa od toga. Nije samo problem šternje 

nego i vatrogasnog sustava u Dragozetićima. Kada možemo konačno očekivati nešto po tom 

pitanju? 
 

Budući da gradonačelnik nije bio fizički prisutan na sjednici, vijećnici će odgovore na svoja pitanja 

dobiti pisanim putem. 

  

Ad. 2.  

Damir Kučić obrazložio je Prijedlog Odluke o porezima Grada Cresa. 

Robert Kučić pročitao je amandman gradonačelnika Marina Gregorovića: 

„Predlažem da čl. 18. st. 1. glasi: 

(1) Ova Odluka stupa na snagu danom objave u „Službenim novinama Grada Cresa“, a primjenjuje 

se od 1. siječnja 2024. godine.” 

Damir Kučić kao predlagač prihvatio je gradonačelnikov amandman, te on postaje sastavni dio Odluke. 

Đanino Sučić je u ime Kluba vijećnika Unije Kvarnera podnio sljedeće amandmane: 

„1. Uvodi se novi članak 6 koji glasi: Kućama za odmor u kojima se pruža registrirana ugostiteljska 
djelatnost pružanja usluga smještaja ne naplaćuje se porez na kuće za odmor.  

2. Uvodi se novi članak 7. koji glasi: Vlasnici nekretnina koji su svoju nekretninu naslijedili od osobe 
koja je prebivalište i stvarno boravište imala na području Grada Cresa plaćaju porez na nekretnine iz 
čl. 5 ove Odluke umanjeno za 50%.  

3. Svi članci od 5 nadalje renumeriraju se od 7 nadalje.”  

 

U raspravi su sudjelovali Karmen Surdić Benvin, Đanino Sučić, Marčelo Damijanjević, Marko Ferlora i 
Iva Krivičić Miočić. 
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U 18:28 Damir Kučić zatražio je pauzu, a predsjednik Robert Kučić je odredio pauzu od 10 minuta. 

U 18:45 sjednica je nastavljena. Stigao je vijećnik Roby Orlić te je prisutno 11 vijećnika.  
 

Iva Krivičić Miočić iznijela je novi stav Odbora za statutarno-pravna pitanja prema kojem vijećnica 
Lara Bressan Antonina ne može sudjelovati u radu sjednice online što je predsjednik Robert Kučić 
prihvatio. 

Damir Kučić kao predlagač nije prihvatio amandmane vijećnika Kluba vijećnika Unije Kvarnera, a 
pročelnik Marko Ferlora obavijesti je Vijeće da ni gradonačelnik ne prihvaća amandmane već 
predlaže da se oni uključe u odluku o izmjenama i dopunama na sljedećoj sjednici. 

Đanino Sučić povukao je amandmane Kluba vijećnika Unije Kvarnera. 

Jednoglasno je donesena sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Prijedlog Odluke o porezima Grada Cresa, te će se objaviti u “Službenim novinama Grada 
Cresa”. 
 

Ad. 3. 

Marko Ferlora obrazložio je Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o površinama javne 
namjene Grada Cresa. 

U raspravi je sudjelovao vijećnik Sučić te Karmen Surdić Benvin. 

Jednoglasno je donesena sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o površinama javne namjene Grada Cresa, te 
će se objaviti u “Službenim novinama Grada Cresa”. 
 

Ad. 4. 

Karmen Surdić Benvin obrazložila je Prijedlog Proračuna Grada Cresa za 2024. i projekcije 
Proračuna za 2025. i 2026. godinu. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Damijanjević, Sučić i Dragoslavić. 

Sa šest glasova „za“, tri „protiv“ i dva „suzdržana“ Prijedlog Proračuna Grada Cresa za 2024. nije 
prihvaćen. 
 

U 19:15 predsjednik Robert Kučić odredio je pauzu od 15 minuta. 

U 19:26 sjednica nastavljena. Vijećnik Roby Orlić napustio je sjednicu pa je prisutno 10 vijećnika. 
 

Marko Ferlora obavijestio je Vijeće da gradonačelnik povlači 5. i 6. točku dnevnog reda.  
 

Ad. 7. 

Petra Didović Brnić obrazložila je Prijedlog Odluke o redu na pomorskom dobru. 

U raspravi je sudjelovao vijećnik Sučić. 

Jednoglasno je donesena sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Prijedlog Odluke o redu na pomorskom dobru, te će se objaviti u “Službenim novinama 
Grada Cresa”. 
 

Ad. 8. 

Petra Didović Brnić obrazložila je Prijedlog Odluke o službenoj iskaznici i odori pomorskog redara. 

Bez rasprave, jednoglasno je donesena sljedeća 

Odluka: 



 6 

Usvaja se Prijedlog Odluke o službenoj iskaznici i odori pomorskog redara, te će se objaviti u 
“Službenim novinama Grada Cresa”. 

Ad. 9. 

Petra Didović Brnić obrazložila je Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja radova. 

U raspravi je sudjelovao vijećnik Damijanjević. 

S osam glasova „za“ i dva „protiv“, donesena je sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja radova, te će se objaviti u “Službenim 
novinama Grada Cresa”. 

 

Ad. 10. 

Iva Krivičić Miočić obrazložila je Prijedlog Odluke o mjerilima za naplatu usluga Dječjeg vrtića Girice 
Cres od roditelja – korisnika usluga. 

U raspravi je sudjelovao vijećnik Sučić. 

Jednoglasno je donesena je sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Prijedlog Odluke o mjerilima za naplatu usluga Dječjeg vrtića Girice Cres od roditelja – 
korisnika usluga, te će se objaviti u “Službenim novinama Grada Cresa”. 

 

Ad. 11. 

Robert Kučić obrazložio je Prijedlog odluke o dodjeli javnih priznanja. 

Bez rasprave, jednoglasno je donesena je sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Prijedlog odluke o dodjeli javnih priznanja, te će se objaviti u “Službenim novinama Grada 
Cresa”. 

 

Ad. 12. 

Luka Vuković Župan obrazložio je Prijedlog Zaključka o sklapanju ugovora o osnivanju prava 
građenja na nekretninama u vlasništvu Grada Cresa. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Damijanjević i Sučić. 

Jednoglasno je donesena je sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Prijedlog Zaključka o sklapanju ugovora o osnivanju prava građenja na nekretninama u 
vlasništvu Grada Cresa, te će se objaviti u “Službenim novinama Grada Cresa”. 

 

U 20:10 sati predsjednik Robert Kučić zatvorio je 21. sjednicu Gradskog vijeća. 

 

KLASA: 021-01/23-01/8 

URBROJ: 2170-4-03-01/01-23-13 

Cres, 13. prosinca 2023. 

 

Zapisnik sastavio:       Predsjednik Gradskog vijeća: 

Walter Salković       Robert Kučić 


